

Monkey Rooftop Almaza Bay North Coast Offer Terms & Conditions	شروط وأحكام عرض Monkey Rooftop المازة باي-الساحل الشمالي
<ul style="list-style-type: none"> - This offer is available to all AAIB customers when paying with AAIB Debit or Credit cards. AAIB staff are included. - AAIB may, at its absolute discretion, exclude any card from the offer without giving notice and/or reason, including without limitation, cards which it deems in its absolute discretion to be doubtful or not managed in a satisfactory manner and in case of follow up from the customer notification for excluding from offer will be in the way the bank deemed suitable - The excluded/disqualified cardholder shall not, under any circumstances, be compensated - EGP1,000 gift voucher is for one time use only and can't be used in conjunction with discount offer or any other offer and valid till 31/08/2021. - Discount 15% will be applied when paying with the following cards: - <ul style="list-style-type: none"> ➤ Debit cards <ul style="list-style-type: none"> • Platinum Debit cards (Visa & Mastercard) ➤ Credit cards <ul style="list-style-type: none"> • Visa Platinum • Visa Platinum Wealth • Visa Signature • Mastercard World Elite - Discount 10% will be applied when paying with the following cards: - <ul style="list-style-type: none"> ➤ Debit cards <ul style="list-style-type: none"> • Standard (Visa & Mastercard) ➤ Credit cards <ul style="list-style-type: none"> • Visa Gold • Mastercard Titanium • Visa Classic • Mastercard Classic - The discount includes all food and beverages except for Alcohol. - This offer is valid till 31/08/2021 - AAIB decisions on all matters related to the offer shall be final and conclusive, in addition to these terms and conditions, AAIB General Terms and Condition for Account Opening shall apply. - AAIB reserves the right to change at any time, without any prior notice to the cardholder, the promotion offering and customer to be notified with the changes with whichever mean the bank sees suitable - In case any changes take place on the offer terms & conditions, Arab African International Bank will notify customers with the suitable way - For more information about this offer please visit our website www.aajib.com or call AAIB Call Center 19555 locally or +202 19555 internationally - This document is written in Arabic and English languages and in case of conflict, the Arabic version shall prevail. 	<ul style="list-style-type: none"> - هذا العرض متاح فقط لعملاء البنك العربي الإفريقي الدولي عند الدفع بالبطاقات الصادرة من البنك العربي الإفريقي الدولي. موظفين البنك يمكنهم الاستفادة من العرض. - يحق للبنك العربي الإفريقي الدولي، وفقاً لتقديره المطلق، استبعاد أي بطاقة / معاملة من العرض دون إشعار و / أو سبب، بما في ذلك وعلى سبيل المثال لا الحصر، البطاقات التي يراها البنك وفقاً لتقديره المطلق مشكوك فيها أو لا تدار بطريقة مرضية وفي حاله المتابعة من قبل العميل يتم الإبلاغ بالاستبعاد من العرض بالطريقة التي يراها البنك ملائمة. - لا يجوز تحت أي ظرف من الظروف، تعويض البطاقات المستبعدة \ غير المؤهلة. - قسيمة هدايا بقيمة 1000 جنيه مصري للاستخدام مرة واحدة فقط ولا يمكن استخدامها مع عرض الخصم أو أي عرض آخر وساري حتى 2021/08/31. - سيطبق خصم 15% عند الدفع باستخدام البطاقات التالية: - <ul style="list-style-type: none"> ➤ Debit cards <ul style="list-style-type: none"> • Platinum Debit cards (Visa & Mastercard) ➤ Credit cards <ul style="list-style-type: none"> • Visa Platinum • Visa Platinum Wealth • Visa Signature • Mastercard World Elite - سيطبق خصم 10% عند الدفع باستخدام البطاقات التالية: - <ul style="list-style-type: none"> ➤ Debit cards <ul style="list-style-type: none"> • Standard (Visa & Mastercard) ➤ Credit cards <ul style="list-style-type: none"> • Visa Gold • Mastercard Titanium • Visa Classic • Mastercard Classic - يشمل العرض جميع المأكولات والمشروبات باستثناء المشروبات الكحولية - هذا العرض ساري حتى 2021/08/31 - قرارات البنك بشأن كافة المسائل المتعلقة بهذه الخدمة نهائية وملزمة، وبالإضافة إلى هذه الشروط والأحكام تسري الشروط والأحكام العامة لفتح الحسابات لدى البنك العربي الإفريقي الدولي. - للبنك الحق، في أي وقت دون الرجوع إلى حامل البطاقة، في تغيير تفاصيل العروض الخاصة الـمقدمة لحاملي البطاقات ويقوم البنك بإخطار العميل بأي تعديل بالطريقة التي يراها مناسبة - في حالة وجود أي تعديلات على الشروط والأحكام الخاصة بالعرض سيقوم البنك العربي الإفريقي الدولي بإخطار العملاء بالطريقة التي يراها ملائمة. - لمزيد من المعلومات عن هذه الخدمة برجاء زيارة موقعنا الإلكتروني www.aajib.com أو الاتصال بمركز خدمة العملاء على 19555 داخل مصر أو على +202 19555 خارج مصر. - هذا المستند مكتوب باللغتين العربية والإنجليزية، وفي حالة وجود تعارض، تسود النسخة العربية